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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17. 04. 2023 

 

 

 

Mgr. Janoková: 

Ja by som sa chcela opýtať, na mieste, kde sa stavia nový polyfunkčný objekt na hlavnej ulici 

medzi nábytkom a medzi starou bankou, bol kedysi taký priechod pre ľudí napr. ktorí žijú na 

vojenských lúčkach, ďalší priechod je vedľa potravín Andorko, ten je znemožnený teraz. 

Chcem sa opýtať, či by sme vedeli podniknúť nejaké kroky, aby cez ten trávnik, tú trávnatú 

plochu za potravinami Andorko, bol vytvorený nejaký nízko nákladový ale bezpečný chodník 

hlavne pre starších ľudí, lebo ten povedľa budovy je veľmi rozbitý.  

 

PhDr. Čižmár: 

Z hľadiska technického riešenia sa bude hľadať spôsob, aby chodník spĺňal parametre a aby 

bol priechodný a druhá vec, aby nespôsoboval ohrozenie peším.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

TS mesta Trebišov 


